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Økonomi: 

Klubbens økonomi er stabil. Der har dog været faldende greenfee indtægter i 
forhold til sidste år.   
Nye måtter indkøbes til driving range. 
 
Omkostning for aftalte antal træningstimer evalueres efter ½ års ansættelse og 
endelig evaluering når året er gået.  
 

Færre tilmeldinger efter åben-hus-arrangementer end forventet. Men der er dog 
forhåbning om at golf for sjov arrangementerne kan give en tilgang. 
Der etableres midlertidig puttebane på den gamle bane til Golf for sjov 
arrangementet fredag den 17.06. PM følger op. 
 
Færre tilmeldinger til årets sponsormatch i forhold til tidligere år.  
 
Begynderudvalget: 
 
Et udvalg bestående af Inge-Lis, Lone og Anni har udfærdiget en drejebog til brug 
for fremtidige Åben Hus Arrangementer.  
Oli kan give dispensation for deltagelse i kaninmatcher. Dog skal 
begynderudvalget orienteres. 
Der gives mulighed for at give et tidsbegrænset Par-3 medlemskab – eller evt. 10 
turs kort til en favorabel pris. 
 
Medlemskabstyper: 
 
Der er fra flere sider været ytret ønske om flere typer for medlemskab. Der vil fra 
bestyrelsens side blive arbejdet med at finde nogen for klubben holdbare 
løsninger.  
En løsningsmodel vil blive fremlagt på den kommende generalforsamling. 
 

Flexjobber: 
 
Man overvejer fra klubbens side, at et af vore klubmedlemmer evt. i en 



prøveperiode ansættes som flexjobber. 

 
Mette laver en facebook profil for Norddjurs Golf.  
 

Der er gang i overdækningsprojektet på drivingrange.  
 
Vejarbejdet er næsten fuldført.  
 
Der ligger 3 opgaver tilbage. Maling af bagrum. Blomsterbed ved hul 1. 
Manglende sternbrædder. 
 
Juniorlejr den 01./02./03. August. 
 

 

 


